

## 申請成為香港實用射擊總會會員及考取 IPSC 安全射擊資格

1. 先到 HKPSA 網頁下載及填寫入會申請表，連同以下所需文件/證件，以電郵方式傳送到 [genaff.hkpsa@gmail.com](mailto:genaff.hkpsa@gmail.com).

### 所需文件/證件

- A. 身份証副本(第一次登記)，
  - B. 有效槍會會員證副本，
  - C. 彩色近照 (最少尺寸: 640x480 pixels)，
  - D. 銀行入數紙 - 會員費。
2. 執委會收到申請表後,
    - A. 核實有關文件/證件及銀行入數紀錄，
    - B. 監考員聯絡申請人所屬槍會有關負責人士，安排場地，日期及時間作筆試及實彈射擊測試。
  3. 考試成績

當日進行筆試及安全射擊測試後，監考員須即時按表現及成績決定申請人是否符合要求。如有須要，可給與即時重考或另訂日期重考。

## **Application for HKPSA membership and Safe Shooter Test**

1. The membership application form can be downloaded from HKPSA official website. Complete and email the completed application form, together with the supporting documents, to [genaff.hkpsa@gmail.com](mailto:genaff.hkpsa@gmail.com).

Supporting documents:

- A. Copy of HKID,
  - B. Copy of valid gun club membership card,
  - C. Recent color photograph (min size: 640x480 pixels)
  - D. Bank receipt - Membership fee.
2. After receiving the application form and documents, the Executive Committee will:
    - A. verify the documents and bank payment.
    - B. appointed an IPSC Safe Shooter Examiner to contact the applicant's Gun Club for arranging the firing range, date and time for the written and live firing tests.
  3. Test Result

After the test, the examiner will announce the result on the spot. If the applicant fails, the examiner may conduct a re-test on the spot or arrange a date for re-test.